

# Camp Hyatt™

## 凱悅 悦趣營



## Camp Hyatt Schedule

Camp Hyatt is open to all in-house kids aged 4 to 12. To book, please contact Fitness Centre (EXT. 7692).

Monday to Thursday	
9:30 AM to 10:30 AM	Craft -Your-Own-Keychain
10:45 AM to 11:45 AM	Art & Craft Workshop
NOON to 1:00 PM	Cotton Pouch Design
2:15 PM to 3:15 PM	Paper Lantern Creative Art
3:30 PM to 4:30 PM	Mask Creation
5:00 PM to 6:00 PM	Little Eco-Gardener

Friday, Saturday and Sunday	
9:30 AM to 10:30 AM	Sand Painting
10:45 AM to 11:45 AM	Cotton Pouch Design
NOON to 1:00 PM	Craft -Your-Own-Keychain
2:15 PM to 3:15 PM	Art & Craft Workshop
3:30 PM to 4:30 PM	Little Chef
5:00 PM to 6:00 PM	Little Eco-Gardener

### Per person

HK\$180 Per session

HK\$330 Little Chef

HK\$650 Four-hour session including a light meal (choose from Camp Hyatt menu) morning session (9:00 AM to 1:00 PM) or afternoon session (2:00 PM to 6:00 PM)

HK\$1,200 Nine-hour session including two light meals (choose from Camp Hyatt menu) (9:00 AM to 6:00 PM)

### Other family friendly activity

Camping experience at landscaped garden with freshly-made picnic pack, available at HK\$400 per set



## 凱悅悅趣營時間表

歡迎4至12歲的兒童住客參加以下活動，請聯絡健身中心(內線7692)預約。

星期一至四	
上午9:30至10:30	自製鑰匙扣
上午10:45至11:45	自製精美手工
中午12:00至下午1:00	布袋設計
下午2:15至3:15	趣味紙燈創作
下午3:30至4:30	面譜製作
下午5:00至6:00	環保小園丁

星期五、六及日	
上午9:30至10:30	沙畫創作
上午10:45至11:45	布袋設計
中午12:00至下午1:00	自製鑰匙扣
下午2:15至3:15	自製精美手工
下午3:30至4:30	小小廚師
下午5:00至6:00	環保小園丁

### 每位

港幣180 1節

港幣330 小小廚師

港幣650 4小時連特色小點1份(從凱悅悅趣營菜譜選擇)

早上時段(上午9時至下午1時)或

下午時段(下午2時至黃昏6時)

港幣1,200 9小時連特色小點2份(從凱悅悅趣營菜譜選擇)  
(上午9時至黃昏6時)

### 其他合家歡活動推介

於戶外花園露營，享用新鮮炮製的野餐美食，

每套營具為港幣400



## Terms and conditions

- For the participation of in-house children aged 4-12 only. Kids under 4 should be accompanied by a parent or an authorised guardian
- To book, 24 hours' advance reservations is required. Any change or cancellation with less than 24 hours' notice will incur a charge equivalent to the scheduled activities
- Please arrive at Fitness Centre 15 minutes prior to your appointment
- All prices stated are net prices. For four-hour or nine-hour session including Little Chef, an additional charge of HK\$150 per person will be required
- Camp Hyatt activities are subject to availability and weather condition. In case of unstable weather, outdoor activities will be replaced by indoor activities which are available at that time slot
- Please advise upon booking of any allergies, ailments or physical conditions
- Please leave all valuables in your room. The staff at Camp Hyatt shall not be held responsible for any loss of personal items
- Please contact Fitness Centre should you wish to request any arrangement out of the daily schedule

## 條款及細則

- 只供4至12歲的酒店住客參加。4歲以下兒童需由家長或受認可的褸母陪同
- 請於24小時前預約參加。如需取消或更改預約，請於原定活動開始前最少24小時通知健身中心，否則酒店將收取全數費用
- 請在活動開始前15分鐘到達健身中心
- 以上價目均為淨價。如參與4或9小時的活動，當中包括小小廚師，每位小童需額外繳付港幣150
- 凱悅趣營視乎供應情況及天氣而定。如遇天氣不穩，戶外活動將改為該時段可安排的室內活動
- 如參加者具任何敏感症、疾病、行動障礙或特別需要，請在預約時知會健身中心
- 請把貴重物品放客房內，凱悅趣營的職員恕不負責任何財物損失
- 如欲安排上列時間表以外的活動，請與健身中心聯絡



HYATT REGENCY™

凱悅酒店

18 Chak Cheung Street, Sha Tin, New Territories, Hong Kong  
香港新界沙田澤祥街18號

TELEPHONE 電話 3723 1234 FACSIMILE 傳真 3723 1235

hyattregency.com